
  



Protokół Nr IV.2015 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 22 stycznia 2015 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 15:00                                                                        czas zakończenia: 16:20 
 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 IV Sesję Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

Pani Jolanta Kwiatkowska. 
 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych. 

  

W sesji ponadto uczestniczyli: Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska, Zastępca Wójta Pan Tomasz 

Gajewski, Skarbnik Gminy Pani Dorota Witkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zych, 

dyrektorzy instytucji podległych Wójtowi Gminy, Sołtysi Sołectw w Gminie. 

 

 Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich przybyłych. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  
 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej Pani Gabrieli 

Danelskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

  

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad IV Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok; 

7.2. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Przemysław; 

7.3. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej; 

7.4. zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XXXVI/339/2013 z dnia 12 września 2013 roku  

w sprawie zgody na udzielanie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości mieszkalnych; 



7.5. przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stegna na 

lata 2015-2019”; 

7.6. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025; 

7.7. uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2015. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie protokołu  

z III Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 18.12.2014 r.  

 

Uwag do protokołu Nr III.2014 z Sesji Rady Gminy z dnia 18.12.2014 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 15 radnych. Protokół został przyjęty 15 głosami za. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 

 

Radna Dorota Chojna: 

1) czy jest możliwość przygotowania na następną sesję Rady Gminy projektów uchwał 

odnośnie diet Radnych i Sołtysów, 

2) wie, że Pani Wójt rozpoczęła działania w kwestii stacji ORLEN i targowiska w Stegnie, prosi 

o przybliżenie informacji odnośnie tych tematów. 

 

Radna Gabriela Danelska: 

1) prosi o przedstawienie informacji odnośnie spotkania w sprawie ścieżek rowerowych na 

terenie gminy, co z niego wynikło, czy coś jest planowane, czy wiadomo coś więcej na ten 

temat. 

 

Ad. Pkt. Nr 6. 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami  przedstawił Zastępca Wójta Pan Tomasz 

Gajewski : 

 

1. Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok; 

2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Przemysław; 

3) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

4) zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XXXVI/339/2013 z dnia 12 września 2013 roku w sprawie 

zgody na udzielanie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości mieszkalnych; 

5) przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stegna na 

lata 2015-2019”; 



6) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025; 

7) uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2015. 

2. Z zakresu administrowania urzędem wydano następujące Zarządzenia : 

1) Zarządzenie Nr 167/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.12.2014 r. w sprawie powołania 

Komisji konkursowej w konkursie ogłoszonym na najładniejszą ozdobę świąteczną. 

 

2) Zarządzenie Nr 168/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 10.12.2014 r. w sprawie zmiany budżetu 

gminy Stegna na 2014 r. 

 

3) Zarządzenie Nr 169/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.12.2014 r. w sprawie powołania 

komisji konkursowej w konkursie ogłoszonym na najładniejsze stoisko. 

 

4) Zarządzenie Nr 170/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 11.12.2014 r. w sprawie powołania 

komisji konkursowej w konkursie ogłoszonym na najładniej ozdobioną choinkę. 

 

5) Zarządzenie Nr 171/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 12.12.2014 r. w sprawie powołania 

komisji do przeprowadzenia otwarcia ofert i przydziału boksów handlowych na Targowisku 

Gminnym "Mój Rynek" w Stegnie. 

 

6) Zarządzenie Nr 172/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 15.12.2014 r. w sprawie prowadzenia 

wyodrębnionej ewidencji księgowej dla projektu pn. „Wydanie opowiadań edukacyjnych pt. 

Mierzeja W. i jej Duch” w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, Oś IV „Leader”, 

Działanie 413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” z zakresu małych projektów 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. 

 

7) Zarządzenie Nr 173/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 15.12.2014 r. w sprawie zmiany budżetu 

gminy Stegna na 2014 rok. 

 

8) Zarządzenie Nr 174/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.12.2014 r. w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu przydziału boksów handlowych na Targowisku Gminnym „Mój Rynek” w Stegnie, 

wprowadzenia wzorów druków do składania tych ofert, oraz powołania stałej komisji do otwarcia 

ofert i przydziału boksu. 

 

9) Zarządzenie Nr 175/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 16.12.2014 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat na Targowisku Gminnym "Mój Rynek" w Stegnie. 

 

10) Zarządzenie Nr 176/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 19.12.2014 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2014 rok 

11) Zarządzenie Nr 177/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 22.12.2014 r. w sprawie prowadzenia 

wyodrębnionej ewidencji księgowej – szczegółowych zasad finansowania, zarządzania i kontroli, 

przy realizacji Projektu pn. „Wzrost atrakcyjności turystycznej Gminy Stegna poprzez ustawienie 

„Witaczy”” w ramach Programu „Rozwoju Obszarów Wiejskich, Oś IV „Leader”, Działanie 413 

„Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” z zakresu małych projektów współfinansowanych ze 

środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

 

12) Zarządzenie Nr 178/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 29.12.2014 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2014 rok. 

 



13) Zarządzenie Nr 179/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.12.2014 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXIX/370/2013 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2013 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2014-2025. 

 

14) Zarządzenie Nr 180/2014 Wójta Gminy Stegna z dnia 31.12.2014 r. w sprawie nieodpłatnego 

przekazania mienia ruchomego 

 

15) Zarządzenie Nr 1/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 02.01.2015 r. w sprawie powołania 

Zastępcy Wójta Gminy Stegna. 

 

16) Zarządzenie Nr 2/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 12.01.2015 r. w sprawie wprowadzenia 

regulaminu ocen pracowników samorządowych zatrudnionych na stanowiskach urzędniczych w 

Urzędzie Gminy w Stegnie i kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie. 

 

17) Zarządzenie Nr 3/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 12.01.2015 r. w sprawie wywieszenia 

wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Stegna przeznaczonych do najmu. 

 

18) Zarządzenie Nr 4/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 15.01.2015 r. w sprawie przeprowadzenia 

doraźnej kontroli w Zespole Szkół w Tujsku. 

 

3. W zakresie spotkań: 

1) bieżące przyjmowanie skarg i wniosków od mieszkańców gminy; 

2) spotkania z mieszkańcami; 

3)  uczestnictwo w uroczystym odbiorze wyremontowanych pomieszczeń szkolnych w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Drewnicy; 

4) udział w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu CWŻ; 

5) uczestnictwo w spotkaniu dotyczącym ścieżek rowerowych w Urzędzie Marszałkowskim; 

6) podpisanie aktów notarialnych w Kancelarii Notarialnej w Nowym Dworze Gdańskim 

7) uczestnictwo w spotkaniu zorganizowanym przez Starostę nowodworskiego w sprawie 

obszarów funkcjonalnych; 

8) uczestnictwo w spotkaniu Gdańskiego Obszaru Metropolitarnego w Teatrze Szekspirowskim 

w Gdańsku podsumowujące rok 2014; 

9) uczestnictwo w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy w Zespole Szkół w Stegnie oraz 

Tujsku; 

10) podpisanie aneksów do zawartych umów z Urzędem Marszałkowskim w Gdańsku; 

11) uczestnictwo w spotkaniu dotyczącym programu „Kajakiem przez Pomorze” w Urzędzie 

Marszałkowskim; 

12) spotkanie robocze z sołtysami gminy; 

13) negocjacje z przedstawicielami „ORLEN” w sprawie uruchomienia stacji paliw w Stegnie; 

14) spotkanie z vice prezesem „Pętli Żuławskiej” w sprawie przystąpienia gminy do  spółki; 

15) uczestnictwo w spotkaniu komisji wspólnej Rady gminy Stegna; 

16) spotkanie z użytkownikami ulicy Cegielnianej w zakresie remontu drogi; 



17) wizyta lokalna w Popowie w związku z interwencją rodziców dotycząca dowozu dzieci do 

szkół i posadowienia wiaty przystankowej do której nie może dojechać autobus szkolny 

18) spotkanie z inwestorami i mieszkańcami Bronowa w sprawie farm wiatrowych; 

19) spotkanie z vice prezesem GS Samopomoc Chłopska w sprawie uregulowania granic działek 

zajętych na drogi; 

20) spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie utrzymania dróg nr 501 i 

502 Nowy Dwór – Stegna i Mikoszewo – Krynica Morska; 

21) udział w spotkaniu Lokalnych Organizacji Turystycznych Powiatu nowodworskiego; 

22) udział w zebraniu Rady Sołeckiej wsi Rybina; 

23) spotkanie z przedstawicielem „Teleopieki” w sprawie systemu alarmowego powiadamiania 

dla osób samotnych i schorowanych z terenu gminy Stegna; 

24) spotkanie z prezesem Spółdzielni Socjalnej „Partner”; 

25) spotkanie z animatorem ekonomii społecznej w sprawie działania spółdzielni socjalnych; 

26) udział w kontroli Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego budynku nr 34 przy ul. 

Gdańskiej w Stegnie; 

27) podpisanie aneksu do zadania „ Mierzeja i jej duch” w Urzędzie Marszałkowskim w 

Gdańsku; 

28) spotkanie z  Zarządem Przedsiębiorstwa Komunalnego „Mierzeja” Sp. z o.o. w Stegnie; 

29) spotkanie z „Caritas” w miejscowości Żuławki; 

30) spotkanie z członkami Koła Emerytów i Rencistów. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – czy Radni mają pytania do złożonego 

sprawozdania. 

 

Radna Dorota Chojna – poprosiła o rozszeżenie punktu dotyczacego spotkania z mieszkańcami w 

sprawie ulicy Cegielnianej w Stegnie, z uwagi na to, iż jest to jej okręg wyborczy. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – odbyło się spotkanie z mieszkańcami, na którym to zwrócili się z 

zapytaniem o możliwość poprawy pewnych elementów drogi, zadeklarowali swoją pomoc, będzie 

rozmawiała w tej sprawie z Wójtem Gminy Sztutowo, gdyż jest to połączenie dwóch dróg. Spotkanie  

dotyczyło głównie problemu z wywozem płodów rolnych. Sprawa będzie analizowana i okaże się co  

będzie można w tej sprawie zrobić. Nie jest to sprawa nowa, płyty są zwichrowane, na łukach dróg  

pod wływem ciężkiego sprzetu ich krawędzie są połamane podnoszą się. Ułożone zostały około 20 

lat temu, więc oczywistym jest, że wszystko ma prawo ulec zniszczeniu. 

    
Radna Dorota Chojna – dodała, że w okresie przed wyborczym była w tym miejscu i stwierdza, że 

bardzo cięzko jest tam nawet dojechać. 

Stwierdziła, że w związku z tym, iż nie śledzi wszystkich Zarządzeń Wójta w internecie, to obecna 

forma przedłożenia sprawozdania przez Wójta jest doskonała. 

W sprawozdaniu znalazło się kilka Zarządzen w sprawie zmian budżetu, zapytała czy były to bardzo 

ważne sprawy, które nie mogły odbyć się Uchwałą Rady Gminy. 

 



Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – wyjaśniła, że były to wszystkie Zarządzenia, które są 

dopuszczalne prawem, w granicach tego co należy do kompetencji Wójta. W tej chwili nie jest w 

stanie wymienić zapisów każdego z wydanych Zarządzeń. 

 

Radna Bogumiła Duraj – zapytała kiedy odbyło się spotkanie w Bronowie z inwestorami i 

mieszkańcami w sprawie wiatraków. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – w sprawozdaniu nie było powiedziane, iż spotkanie odbyło się w 

Bronowie, spotkanie odbyło się z mieszkańcami Bronowa. 

 

Radna Bogumiła Duraj – zapytała, jak to się stało, że Radni nic o tym nie wiedzieli. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – trudno by było informować o tym, że ktoś chce się z Wójtem 

umówić na spotkanie. 

 

Radna Bogumiła Duraj – czy można uzyskać informację, kto z mieszkańców wziął udział w tym 

spotkaniu. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – w spotkaniu udział wzięli Sołtys Sołectwa Bronowo oraz Pani 

Kollmann. 

 

Radna Gabriela Danelska – zapytała czego dotyczyły podpisane aneksy w Urzędzie 

Marszałkowskim. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – aneksy zostały podpisane na programy zawarte w ubiegłym roku, 

który nie zostały rozliczone, dot. wydanej książki „Mierzeja W i jej duch”, witaczy, które są do 

zrealizowania w Mikoszewie i w Tujsku oraz targowiska. 

 

Więcej zapytań do informacji Wójta o pracy w okresie między sesjami nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.1.  projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2015 rok 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie opinii w sprawie projektu 

uchwały przez Przewodniczących  poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
 

Radna Dorota Chojna -  Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna, w wyniku głosowania jawnego  

3 radnych za. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska - Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna, w wyniku 

głosowania jawnego 6 za. 
 

Radna Gabriela Danelska – Komisja ds. Budżetu – opinia pozytywna, w wyniku głosowania 

jawnego 6 za. 

 

Uwag do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok 

nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie.  

Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 



Przyjęto uchwałę Nr IV/10/2015 

w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.2.  projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Przemysław 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie przez Przewodniczących  

poszczególnych Komisji Rady Gminy opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Przemysław. 
 

Radna Dorota Chojna - Komisja Rewizyjna  – opinia pozytywna, w wyniku głosowania jawnego  

2 radnych za, 1 wstrzymujący. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska - Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna, w wyniku 

głosowania jawnego 6 za. 

 

Radna Gabriela Danelska – Komisja ds. Budżetu – opinia pozytywna, w wyniku głosowania 

jawnego 6 za. 
 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.   

 

Przyjęto uchwałę Nr IV/11/2015 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Przemysław 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.3.  projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w 

drodze bezprzetargowej. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie przez Przewodniczących  

poszczególnych Komisji Rady Gminy opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 
 

Radna Dorota Chojna - Komisja Rewizyjna  – opinia pozytywna, w wyniku głosowania jawnego  

3 radnych za. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska - Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna, w wyniku 

głosowania jawnego 6 za. 

 

Radna Gabriela Danelska – Komisja ds. Budżetu – opinia pozytywna, w wyniku głosowania 

jawnego 6 za. 
 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 



Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

Przyjęto uchwałę Nr IV/12/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.4.  projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Rady Gminy Nr 

XXXVI/339/2013 z dnia 12 września 2013 roku w sprawie zgody na udzielanie bonifikaty od 

opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości mieszkalnych. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie przez Przewodniczących 

poszczególnych Komisji Rady Gminy opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Rady Gminy Nr XXXVI/339/2013 z dnia 12 września 2013 roku w sprawie zgody na udzielanie 

bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

mieszkalnych. 

 

Radna Dorota Chojna - Komisja Rewizyjna  – opinia pozytywna, w wyniku głosowania jawnego  

2 radnych za, 1 przeciw. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska - Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna, w wyniku 

głosowania jawnego 4 za, 2 przeciw. 

 

Radna Gabriela Danelska – Komisja ds. Budżetu – opinia negatywna, w wyniku głosowania 

jawnego 2 za, 4 przeciw. Komisja uznała, że zwiększenie procentowe bonifikaty będzie skutkowało 

pomniejszeniem dochodów gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska –odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie.  

Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 6 radnych, 9 radnych głosowało 

przeciw. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XXXVI/339/2013 z dnia  

12 września 2013 roku w sprawie zgody na udzielanie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości mieszkalnych został odrzucony. 

 

Ad. pkt Nr. 7.5. projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stegna na lata 2015-2019” 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – wniosła o odczytanie przez Przewodniczących  

poszczególnych Komisji Rady Gminy opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Stegna na lata 2015-

2019”. 

 

Radna Dorota Chojna - Komisja Rewizyjna  – opinia pozytywna, w wyniku głosowania jawnego  

3 radnych za. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska - Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna, w wyniku 

głosowania jawnego 5 za, 1 wstrzymujący się. 

 



Radna Gabriela Danelska – Komisja ds. Budżetu – opinia pozytywna, w wyniku głosowania 

jawnego 6 za. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 
 

Przyjęto uchwałę Nr IV/13/2015 

w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Stegna na lata 2015-2019” 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.6. projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2015 – 2025 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska -   wniosła o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stegna na 

lata 2015 – 2025. 
 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska – odczytała Uchwałę Nr 298/g276/F/II/14 Składu 

Orzekającego regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie opinii 

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025 

(stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska - poprosiła o odczytanie przez Przewodniczących  

poszczególnych Komisji Rady Gminy opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025. 
 

Radna Dorota Chojna - Komisja Rewizyjna  – opinia pozytywna, w wyniku głosowania jawnego  

3 radnych za. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska - Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna, w wyniku 

głosowania jawnego 6 za. 

 

Radna Gabriela Danelska – Komisja ds. Budżetu – opinia pozytywna, w wyniku głosowania 

jawnego 6 za. 
 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie zgłoszoną do projektu 

uchwały autopoprawkę w całości zgodnie z przekazanym Radnym wykazem. 

 

Obecnych na sali 15 Radnych. Za wprowadzeniem autopoprawek radni głosowali jednogłośnie, 15 

głosów za. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

Przyjęto uchwałę Nr IV/14/2015 

w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad. pkt Nr. 7.7. projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2015. 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska -   wniosła o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Stegna na 2015 rok. 
 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska – odczytała Uchwałę Nr 297/g276/P/II/14 Składu 

Orzekającego regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie opinii 

o projekcie uchwały budżetowej Gminy Stegna na 2015 rok (stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska - poprosiła o odczytanie przez Przewodniczących  

poszczególnych Komisji Rady Gminy opinii odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Stegna na rok 2015. 
 

Radna Dorota Chojna - Komisja Rewizyjna  – opinia pozytywna, w wyniku głosowania jawnego 3 

za. 

 

Radna Agnieszka Kleczewska - Komisja ds. Społecznych – opinia pozytywna, w wyniku 

głosowania jawnego 6 za. 

 

Radna Gabriela Danelska – Komisja ds. Budżetu – opinia pozytywna, w wyniku głosowania 

jawnego 6 za. Komisja wskazała, że składka członkowska gminy w Stowarzyszeniu LOT „Jantarowe  

Wybrzeże” uchwalona przez Walne Zebranie w wysokości 40 tyś zł jest niezasadna. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poddała pod głosowanie zgłoszoną do projektu 

uchwały autopoprawkę w całości zgodnie z przekazanym Radnym wykazem. 

 

Obecnych na sali 15 Radnych. Za wprowadzeniem autopoprawek radni głosowali jednogłośnie,  

15 głosów za. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – złożyła wniosek o nieodczytywanie pełnej treści 

uchwały w zakresie  paragrafów od 1 do 17. Wniosek swój poddała pod głosowanie. 

Obecnych na sali 15 Radnych, za wnioskiem głosowało 15 Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie pełną jego treść. Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr IV/15/2015 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2015 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać głos w 

punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad Radnej Gabrieli 

Danesliej i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę. 

 



Ad. pkt Nr. 7. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska udzieliła następujących odpowiedzi : 

 

- odnośnie wniosku Radnej Doroty Chojna dotyczący diet Radnych i sołtysów uzgodniła z 

Przewodniczącą Rady iż wystąpi ona z propozycją wysokości diet, 

 

- odnośnie zapytania w sprawie stacji CPN w Stegnie poinformowała, że zorganizowane zostało 

spotkanie z projektantami i przedstawicielami PKN ORLEN dotyczące stopnia zawansowania prac 

na dokumentacją projektową. Ustalono pewne zasady, ze swojej strony zobowiązała się, że tam gdzie 

będzie mogła pomóc to to zrobi. Projektanci obiecali, że do końca lutego zdążą przygotować 

dokumentację techniczną, w marcu uzyskać pozwolenie na budowę. Firma Orlen zaakceptowała taką 

decyzję i stwierdzono, że zdążą przeprowadzić przetarg i zrealizować tę inwestycję w tym sezonie. 

Czy uda się to wszystko spiąć terminowo, trudno powiedzieć. Prace nad dokumentacją trwają drugi 

rok. Uważa, że to spotkanie i rozmowa, które się odbyły pokazały, że jest to sprawa bardzo istotna i 

być może uda się ten proces przyspieszyć. 

 

-odnośnie spotkania w sprawie ścieżek rowerowych to odbywają się one teraz praktycznie raz w 

tygodniu, ustalona już wcześniej ich trasa przebiegu na terenie Gminy Stegna wynosi około 41 km. 

Jest to bardzo duża inwestycja, która dostarcza coraz więcej problemów, związane jest to  

z własnościami gruntów jak również z przebiegiem projektowanych ścieżek wzdłuż dróg 

wojewódzkich w części. Jest to projekt realizowany odgórnie, Gmina Stegna jest partnerem. 

Dyrektorzy Urzędu Marszałkowskiego będą rozmawiali z Lasami Państwowymi odnośnie tego w 

jaki sposób będzie można skorzystać z ich gruntów. Musi odbyć się rownież spotkanie z Dyrektorem 

Zarządu Dróg Wojewódzkich. Zaproponowała, czy nie byłoby możliwości opracowania 

dokumentacji przez ZDW, aby gmina wykonała nakłady a oni chociąż dokumentację, by nie było 

konieczności wchodzenia w pas drogowy, ponieważ generowałoby to koszty dla gminy. Te rozmowy 

cały czas trwają. Dokumentacja techniczna na to zadanie powinna być opracowana do końca 2016 

roku. Termin realizacji nie wcześniej jak rok 2018, cały program przewidywany jest do 

zrealizowania do 2020 roku, 

 

-odnośnie targowiska w Stegnie zmniejszone zostały opłaty z tego tytułu czynszu najmu boksów 

handlowych, z 80 zł do 50 zł dziennie, zmniejszono wysokość kaucji do 3 tyś zł, wystosowane 

zostały zawiadomienia do wszystkich osób, które poprzednio prowadziły tam działalność oraz do 

wszystkich jednostek samorządowych z prośbą o wywieszenie tej informacji na tablicach 

informacyjnych. Na dzień dzisiejszy zgłosiły się 3 osoby, umowy jeszcze nie zostały zawarte. 

 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska - korzystając z okazji, iż obecni są również Sołtysi  poprosiła 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Lucynę Grędę o przedstawienie informacji 

w sprawie projektu TELE OPIEKI. 

 

Dyrektor GOPS w Stegnie Lucyna Gręda – przedstawiła założenia projektu, a także sposób jego 

finansowania. Obecnie zbierane są informację o ilości osób, które chciałyby przystąpić do tego 

projektu. Prosi o zgłaszanie do GOPS osób, które potrzebowałyby takiego wsparcia. Informacja 

dostępna jest na stronie internetowej GOPS oraz Gminy. 

 

Ad. pkt Nr. 8. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – podziękowała Radnym za aktywny udział w 

różnych wydarzeniach, które działy się w czasie między sesjami na terenie gminy oraz aktywny 

udział w konsultowaniu projektów drogowych. 



W dniu dzisiejszym odbędą się kolejne wydarzenia : kolędowanie w Bibliotece w Stegnie oraz 

spektakl wystawiany przez dzieci w Zespole Szkół w Stegnie o godz. 17. 

    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna uznała IV Sesję 

Rady Gminy za zakończoną. 

 
Protokołowała: 

Furman Małgorzata   

  



Załączniki do protokołu : 

 

Ad. pkt. Nr 7.6. 

 



 



Ad. pkt. Nr 7.7. 

 



 


